
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

dňa 17.6.2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie otvoril predseda komisie,  Mgr. Eduard Mihók. Privítal všetkých prítomných 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s 

navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

Číslo hlasovania:   1   

Bod rokovania:      Schválenie programu rokovania  

 

Číslo uznesenia:   - 

Členovia komisie hlasovali:  9 - za 

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za za za za za za za za 

 

k bodu č. 1 

Rozpočet – návrh na rok 2020 /úprava máj 2020/ 

Materiál predložila Ing. Klára Leskovjanská 

Diskusia:  

Mgr. Richard Szőllős -  informoval sa o tom, či je možné predložiť rozpočet na schválenie 

v prípade, že je potrebné čerpať úver k tomu, aby bol vyrovnaný.  

Zákon to nezakazuje a rozpočet musí byť vyrovnaný – vysvetlila Ing. Klára Leskovjanská. 

Ing. Róbert Benik – zaujímal sa o to, ako rieši mesto výber daní, nakoľko na webovom sídle 

mesta je zverejnený zoznam  neplatičov a je ich veľa? 

Postupuje sa v zmysle daňového poriadku t. j. v prípade nezaplatenia sa to rieši aj exekúciou. – 

odpovedala vedúca finančného odboru.   

 

Číslo hlasovania:   2   

Bod rokovania:     Rozpočet – návrh na rok 2020 /úprava máj 2020/  

  

Číslo uznesenia:     01/06/2020 

Členovia komisie hlasovali:   7 hlasovali za  

                                                  a 2 sa zdržali hlasovania 

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za 

zdržal 

 sa 

 hlasov. 

zdržal 

sa 

hlasov. 

za za za za za 

 

Uznesenie č. 01/06/2020 – komisia vzdelávania a mládeže odporúča Mestskému zastupiteľstvu 

schváliť rozpočet mesta vrátane rozpočtov RO a PO na roky 2020 - 2022 podľa uznesenia na 

strane 2 predloženého materiálu.  

  

 

 

 

 



k bodu č. 2 

Akčný plán rozvoja mesta na roky 2020-2022   

Bc. Romina Gyüréková -  prezentovala predložený materiál. 

Diskusia: 

PhDr. Peter Lőrincz – navrhuje riešiť problém umiestnenia detí so zdravotným znevýhodnením 

formou špeciálnej MŠ.    

Mgr. Alžbeta Tamásová – je to veľmi aktuálne, nakoľko ich počet stále rastie, ale zákonné 

možnosti sú ohraničené t. j. mesto nemá zákonnú možnosť zriadiť špeciálnu MŠ len špeciálnu 

triedu v bežnej MŠ. Výška štátnej dotácie v tomto prípade je rovnaká, ako pre bežné deti, ale 

výdavky by boli oveľa vyššie vzhľadom na nižší počet deti v triede a kvalifikáciu 

pedagogických a odborných zamestnancov. Momentálne prebiehajú jednania so Spojenou 

školou internátnou o vytvorení elokovaného pracoviska / špeciálnej MŠ / v priestoroch mesta. 

Túto problematiku bude podrobnejšie riešiť koncepcia školstva v meste Rožňava, ktorá sa 

momentálne pripravuje. 

Ing. Róbert Benik - sa informoval o možnosti otvorenia tried s nadanými deťmi v ZŠ. 

Mgr. Alžbeta Tamásová – legislatíva, žiaľ, nerieši v dostatočnej miere starostlivosť o nadané 

deti t. j. neexistuje koncepčné riešenie, ale v pripravovanej koncepcii bude potrebné sa venovať 

aj tejto téme.  

Mgr. Matúš Bischof – sa opýtal na aktuálnosť dostavby MŠ Vajanského na plnú kapacitu 7 

tried po rekonštrukcii MŠ z projektu na 5 tried. Ďalej sa spýtal na potrebu výstavbu MŠ 

v Nadabule a R. Bani, ak je súčasná kapacita MŠ dostačujúca. Podporil snahu mesta Rožňava 

o rozšírenie pracovných postov na ZŠ o školského psychológa a logopéda.  

V diskusii vystúpili aj ďalší členovia s otázkami a pripomienkami, ktoré im boli zodpovedané.  

 
Číslo hlasovania:    3  

Bod rokovania:     Akčný plán rozvoja mesta na roky 2020-2022   
 

Číslo uznesenia:      02/06/2020 

Členovia komisie hlasovali:   9 – za 

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/Ing.  

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za za za za za za za za 

 

Uznesenie č. 02/06/2020 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 

Akčný plán rozvoja mesta na roky 2020 – 2022 s nasledovnou pripomienkou: 

 opraviť výšku finančných prostriedkov v časti 7, opatrenie 713 na základe Zmluvy 

o poskytnutí NFP. 

 

k bodu č. 3 

VZN mesta Rožňava o zabezpečení stravovania v zariadení školského stravovania 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta – návrh na doplnenie 

Mgr. Juraj Halyák, Mgr. Alžbeta Tamásová – uviedli materiál. 

Dôvodom predloženia dodatku je riešenie možnosti úplného odpustenia poplatkov kvôli  

mimoriadneho stavu -  Covid-19. Vzhľadom na možnosť dobrovoľnej účasti deti a žiakov 

v školách a školských zariadeniach od 1. 6. 2020 – podľa podmienok daných Ministerstvom 

školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky – predkladatelia materiálu odporúčajú 

doplniť aj možnosť čiastočného odpustenia poplatkov v znení: „V prípade trvania 

mimoriadnej situácie pri postupnom otváraní škôl a školských zariadení za zmenených 



podmienok dobrovoľnej účasti deti a žiakov na školskom vyučovaní, uhrádzajú zákonní 

zástupcovia príspevky podľa tohto VZN v alikvotnej výške.“ 
   

Diskusia:  

bez pripomienok 

Číslo hlasovania:    4   

Bod rokovania:   VZN mesta Rožňava o zabezpečení stravovania v zariadení 

školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta – návrh na 

doplnenie 

Číslo uznesenia:       03/06/2020 

Členovia komisie hlasovali:   9  - za 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za za za za za za za za 

 

Uznesenie č. 03/06/2020 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť   

doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia mesta Rožňava o zabezpečení stravovania 

v zariadení školského stravovania  v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta o § 4a podľa 

predloženého návrhu s doplnením vety do § 4a v znení: „V prípade trvania mimoriadnej 

situácie pri postupnom otváraní škôl a školských zariadení za zmenených podmienok 

dobrovoľnej účasti deti a žiakov na školskom vyučovaní, uhrádzajú zákonní zástupcovia 

príspevky podľa tohto VZN v alikvotnej výške.“.   

  

k bodu č. 4 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o školských obvodoch v meste Rožňava 

a o spoločných školských obvodoch základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Rožňava – návrh na zmeny a doplnenie 

Mgr. Juraj Halyák, Mgr. Alžbeta Tamásová – oboznámili členov s materiálom. 

 

Diskusia: 

PhDr. Peter Lőrincz – materiál obsahuje osobné údaje o žiakoch a je otázne či v tomto prípade 

neporušujeme zákon o ochrane osobných údajov. 

Mgr. Juraj Halyák - s týmto problémom sa už zaoberali v minulosti a majú potvrdené od 

vyšších orgánov  súlad so zákonom. 

Mgr. Richard Szőllős – materiál stále obsahuje zoznam detí zo zrušenej ZŠ Zeleného stromu, 

odporúča zvážiť potrebu naďalej to uvádzať.  
 

Číslo hlasovania:   5 

Bod rokovania:   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o školských obvodoch 

v meste Rožňava a o spoločných školských obvodoch základných 

škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava – návrh na zmeny 

a doplnenie 

Číslo uznesenia:       04/06/2020 

Členovia komisie hlasovali:   8 hlasovali za a 

                                                 1 sa zdržal hlasovania 

 



1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za za 
zdržal sa 

hlasovania 
za za za za za 

 

Uznesenie č. 04/06/2020 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave, aby sa 

uznieslo na zmenách a doplnení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Rožňava o školských 

obvodoch v meste Rožňava a o spoločných školských obvodoch základných škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava v prílohe č. 2 podľa predloženého návrhu. 

 

k bodu č. 5 

Všeobecne záväzné  nariadenie mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách 

a  školských zariadeniach – návrh na zmeny a doplnenie 

Mgr. Juraj Halyák, Mgr. Alžbeta Tamásová  - uviedli materiál. 

 

Diskusia:  

V rámci diskusie boli bližšie vysvetlené niektoré údaje uvedené v dôvodovej správe.  

Vzhľadom na možnosť dobrovoľnej účasti deti a žiakov v školách a školských zariadeniach od 

1. 6. 2020 – podľa podmienok daných Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu 

Slovenskej republiky – predkladatelia materiálu odporúčajú doplniť aj možnosť čiastočného 

odpustenia poplatkov v znení: „V prípade trvania mimoriadnej situácie pri postupnom 

otváraní škôl a školských zariadení za zmenených podmienok dobrovoľnej účasti deti 

a žiakov na školskom vyučovaní, uhrádzajú zákonní zástupcovia príspevky podľa tohto 

VZN v alikvotnej výške.“ 

 
Číslo hlasovania:    6   

Bod rokovania:   Všeobecne záväzné  nariadenie mesta Rožňava o určení čiastočných 

úhrad v školách a  školských zariadeniach – návrh na zmeny 

a doplnenie 

1. Hlasovanie o alternatíve:    a 1)  Alternatíva  č.1  - V prípade zvýšenia z 6,50 na 10,-eur  

 

Členovia komisie hlasovali :   8 hlasovali za a 

                                                   1 sa zdržal hlasovania 

 

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za za 
zdržal sa 

hlasovania 
za za za za za 

 
 

2. Hlasovanie o celkový materiál: 

Číslo uznesenia:       05/06/2020 

Členovia komisie hlasovali :   8 hlasovali za a 

                                                   1 sa zdržal hlasovania 

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 



 

za 

 

za za 
zdržal sa 

hlasovania 
za za za za za 

 

 

Uznesenie č. 05/06/2020 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave, aby sa 

uznieslo na zmenách a doplnení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Rožňava o určení 

čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach v Čl. II ods. 1, Čl. III. ods. 1 písm. a), b) 

a c), Čl. IV a. a prílohe č. 1 podľa predloženého návrhu s doplnením vety do Čl. IV a v znení: 

„V prípade trvania mimoriadnej situácie pri postupnom otváraní škôl a školských 

zariadení za zmenených podmienok dobrovoľnej účasti deti a žiakov na školskom 

vyučovaní, uhrádzajú zákonní zástupcovia príspevky podľa tohto VZN v alikvotnej 

výške.“ 

 

 

k bodu č. 6 

Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy 

a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území 

mesta Rožňava – návrh 

Mgr. Juraj Halyák,  Mgr. Alžbeta Tamásová - uviedli materiál. 

 

Diskusia: 

Vzhľadom na momentálnu nepriaznivú finančnú situáciu miest a obcí – znížené podielové dane 

bol predložený Mestským úradom uvedený návrh. K predloženému materiálu nemali členovia 

komisie otázky.  

  
Číslo hlasovania:    7   

Bod rokovania:   Všeobecne záväzné nariadenie o určení výšky finančných 

prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ 

a dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava – 

návrh   

Číslo uznesenia:       06/06/2020 

Členovia komisie hlasovali: o alternatíve A :  1 člen hlasoval  za a 

                                                                             8 členovia proti 

 

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing.  

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

proti 

 

proti proti proti za proti proti proti proti 

 

 

Členovia komisie hlasovali: o alternatíve  B.:  8 členovia za a 

            1 člen proti 

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 za za za  proti za za za za 



za 

 

 

Členovia komisie hlasovali: za celkový materiál:  9 -  za  

 

1/ Mgr. 

Eduard 

Mihók 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Ing. 

Edita 

Juhászová 

6/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

7/ Mgr. 

Zuzana 

Hamelliová  

8/ Mgr. 

Blanka 

Boldiová 

9/ Ing. 

Róbert 

Benik 

 

za 

 

za za za  za za za za za 

 

Uznesenie č. 06/06/2020 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave prerokovať 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky finančných prostriedkov určených na 

mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území 

mesta Rožňava a uzniesť sa na Všeobecne záväznom nariadení o určení výšky finančných 

prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského 

zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava podľa predloženého návrhu a s určením výšky 

dotácie pre cirkevné a súkromné školské zariadenia v prílohe č. 1 podľa: alternatívy B (88 %). 

 

k bodu č. 7 

Analýza súčasného stavu školstva v meste Rožňava 

Mgr. Alžbeta Tamásová – uviedla materiál.  

Diskusia: 

Mgr. Eduard Mihók  - poďakoval za prípravu materiálu, 

Mgr. Zuzana Hencelová – vzhľadom na plánovanie koncepčného materiálu smerovania 

školstva v meste Rožňava, by bolo potrebné doplniť aj vekovú kategóriu pedagogických 

zamestnancov. 

  

Členovia komisie berú na vedomie materiál. 

 

k bodu č. 8 

Plnenie uznesení 

Ing. Jolana Zatrochová –  oboznámila členov s plnením uznesení. 

Diskusia: 

Bez pripomienok.  

 

 

k bodu č. 9 

Rôzne 

PhDr. Peter Lőrincz – vyjadril nespokojnosť s prácou komunitného centra – chýbajú informácie 

o deťoch – hlavne o predškolákoch – ešte pred zápisom. Navrhuje iniciovať bližšiu spoluprácu 

s odborom sociálnych vecí a terénnymi sociálnymi zamestnancami. Taktiež spomenul slabú 

informovanosť o nezaškolených deťoch v rámci okresu. Nakoľko pod Školský úrad v Rožňave 

okrem Rožňavy patria len obce - Hrhov, Jablonov nad Turňou a Krásnohorské Podhradie – 

o ostatných nemáme bližšie informácie. 

V prípade Detských jaslí Drobček na ulici Kozmonautov / budova je majetkom mesta / 

– vzhľadom na nízke nájomné - navrhol zvážiť jeho zvýšenie. 



 

Záver 

Mgr. Eduard Mihók predseda komisie vzdelávania a mládeže poďakoval prítomným za účasť 

a pracovnú poradu ukončil. 

 

 

 

Zapísal: Ing. Jolana Zatrochová                             Mgr. Eduard Mihók  

               tajomník komisie               predseda komisie 


